
ПРОТОКОЛ № 21
засідання постійної комісії Кіровоградської обласної ради

з питань промисловості, підприємництва та розвитку інфраструктури

від 22 вересня 2020 року м. Кропивницький

Склад комісії – 6 осіб

Присутні:

голова постійної комісії: Мірошниченко О.С.

секретар постійної комісії: Музичук В.В.

члени постійної комісії: Кожемяченко А.Г., Цапюк О.Г.

Відсутні: Ігнатенко В.В., Кириченко В.В.

Запрошені :

Тимофієва  Наталія  Григорівна  –  керуючий  справами  виконавчого  апарату
Кіровоградської обласної ради;
Ілик Роман Ігорович – генеральний директор ОКВП “Дніпро-Кіровоград”;
Довжук Ольга Василівна –  директор  департаменту житлово – комунального
господарства Кіровоградської обласної державної адміністрації;
Дмитренко Володимир Васильович – начальник управління інфраструктури
Кіровоградської обласної державної адміністрації;
Слінченко  Володимир  Андрійович –  начальник  управління  з  питань
цивільного  захисту,  мобілізаційної  та  оборонної  роботи  Кіровоградської
обласної державної адміністрації;
Табалова  Інна  Павлівна –  заступник  директора  департаменту  житлово  –
комунального господарства Кіровоградської обласної державної адміністрації –
начальник управління економіки, фінансів, інвестицій та ліцензування
Шепель Андрій Володимирович - начальник управління майном виконавчого
апарату Кіровоградської обласної ради;
Шеремет  Сергій  Вікторович –  директор  департаменту  фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації.
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ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  10  грудня  2019  року
№ 715 “Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2020 рік”.
Інформує: Шеремет Сергій  Вікторович  –  директор  департаменту  фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації

2. Про  продовження на 2021 рік терміну дії  обласної програми цивільного
захисту Кіровоградської області на 2016-2020 роки.
Інформує: Слінченко Володимир Андрійович –  начальник управління з  питань
цивільного захисту, мобілізаційної та оборонної роботи Кіровоградської обласної
державної адміністрації

3. Про  стан  готовності  господарського  комплексу  області  до  роботи  в
осінньо-зимовий період  2020/2021 року.
Інформує: Довжук  Ольга  Василівна –  директор   департаменту  житлово  –
комунального господарства Кіровоградської обласної державної адміністрації

4.  Про погодження інвестиційної програми ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на
2021 рік
Інформує: Ілик  Роман  Ігорович  –  генеральний  директор  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”

5. Про  внесення  змін  до  програми  (проекту  регіонального  розвитку)
“Забезпечення  сучасними  інформаційно-комунікативними  системами
сільських територіальних громад Кіровоградської області”
Інформує: Шепель  Андрій  Володимирович  -  начальник  управління  майном
виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради

6. Про Порядок використання коштів для підтримки суб’єктів малого та 
середнього підприємництва — учасників АТО/ООС через Регіональний 
фонд підтримки підприємництва у Кіровоградській області
Інформує: Тимофієва  Наталія  Григорівна  –  керуючий  справами  виконавчого
апарату Кіровоградської обласної ради 

7. Про стан виконання обласної комплексної програми з розвитку 
автомобільних доріг та безпеки дорожнього руху у Кіровоградській області 
на 2018-2022 роки за І півріччя 2020 року.
Інформує: Дмитренко Володимир Васильович – начальник управління 
інфраструктури Кіровоградської обласної державної адміністрації

8. Про стан виконання Програми формування позитивного міжнародного та
інвестиційного іміджу Кіровоградської області на 2017-2020 роки  за               
І півріччя 2020 року.
Інформує: Шевченко Олег Анатолійович — заступник начальника відділу 
організаційного забезпечення виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради
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ХІД ЗАСІДАННЯ

1. Слухали  інформацію  Шеремета  Сергія  Вікторовича  –  директора
департаменту  фінансів Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  про
внесення змін до рішення обласної ради від 10 грудня 2019 року № 715 “Про
обласний бюджет Кіровоградської області на 2020 рік.

В обговоренні виступили депутати: Мірошниченко О.С., Музичук В.В.
Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти висновок  № 217 (додається).

2. Слухали  інформацію Слінченка Володимира Андрійовича – начальника
управління  з  питань  цивільного  захисту,  мобілізаційної  та  оборонної  роботи
Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  стосовно  продовження  на
2021  рік  терміну  дії  обласної  програми  цивільного  захисту  Кіровоградської
області на 2016 - 2020 роки.

В обговоренні виступив депутат Музичук В.В.
Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти висновок  № 218 (додається).

3. Слухали  інформацію  Табалової  Інни Павлівни – заступника директора
департаменту  житлово  –  комунального  господарства  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації – начальника управління економіки, фінансів, інвестицій
та ліцензування про стан готовності господарського комплексу області до роботи в
осінньо-зимовий період  2020/2021 року.

В обговоренні виступив депутат Музичук В.В.
Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти висновок  № 219 (додається).

4. Слухали інформацію  Ілика Романа Ігоровича – генерального директора
ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  про  погодження  інвестиційної  програми
ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2021 рік.

В  обговоренні  виступили  депутати:  Мірошниченко  О.С.,  Музичук  В.В.,
Кожемяченко А.Г.

Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти висновок  № 220 (додається).

5. Слухали  інформацію  Шепеля  Андрія  Володимировича  -  начальника
управління  майном  виконавчого  апарату  Кіровоградської  обласної  ради  про
внесення  змін  до  програми  (проекту  регіонального  розвитку)  “Забезпечення
сучасними інформаційно-комунікативними системами сільських територіальних
громад Кіровоградської області”.

В  обговоренні  виступили  депутати:  Мірошниченко  О.С.,  Музичук  В.В.,
Кожемяченко А.Г.
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Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти висновок № 221 (додається).

6. Слухали  інформацію  Тимофієвої  Наталії  Григорівни  –  керуючого
справами  виконавчого  апарату  Кіровоградської  обласної  ради  про  Порядок
використання  коштів  для  підтримки  суб’єктів  малого  та  середнього
підприємництва  —  учасників  АТО/ООС  через  Регіональний  фонд  підтримки
підприємництва у Кіровоградській області

Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти висновок № 222 (додається).

7. Слухали інформацію Дмитренка Володимира Васильовича – начальника
управління  інфраструктури Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
про  стан виконання обласної комплексної програми з розвитку автомобільних
доріг та безпеки дорожнього руху у Кіровоградській області на 2018-2022 роки
за І півріччя 2020 року.

В обговоренні виступив депутат Музичук В.В.
Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти висновок № 223 (додається).

8. Слухали  інформацію  Шевченка  Олега  Анатолійовича  —  заступника
начальника  відділу  організаційного  забезпечення  виконавчого  апарату
Кіровоградської обласної ради стосовно розгляду листа Кіровоградської обласної
державної  адміністрації  від  27  липня  2020  року  № 01-17/324/0.4  “Про  стан
виконання Програми формування позитивного міжнародного та інвестиційного
іміджу Кіровоградської області на 2017-2020 роки  за І півріччя 2020 року”.

Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти висновок № 224 (додається).

Голова постійної комісії О.Мірошниченко

Секретар постійної комісії В.Музичук


